
Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
 

Protokół nr 14/2022 
 
Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach  

w dniu 26 października 2022. 

Zgodnie z treścią § 80 pkt 1 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego 
załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 29 marca 

2022 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce.(Dz. Urz. 
Województwa Świętokrzyskiego 2019 poz.165 ;zm.: Święt. z 2020  

r. poz. 3362) Przewodniczący zwołał posiedzenie Komisji Skarg, wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Obrady rozpoczęto 26 października 2022 o godz. 13:33, a zakończono o godz. 
13:39 tego samego dnia. 

Integralną część posiedzenia stanowi nagranie audio z posiedzenia i znajduje się 
w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów, zabierania dyskusji radnych oraz gości  
w posiedzeniu. 

Link do wykazu dyskusji http://api.esesja.pl/player/196563/894ef31f-aafa-4 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 
 

Obecni: 
1. Józef Biały 

2. Jan Kaczmarczyk 
3. Dorota Szustak 

4. Krystyna Zimińska 
5. Mariusz Żabiński 
 

Lista gości na posiedzeniu: 
Paulina Pakuła Kierownik Referatu Promocji 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krystyna Zimińska 

 
Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 
OBECNY (5) 

Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Dorota Szustak, Krystyna Zimińska, Mariusz 
Żabiński 
 

http://api.esesja.pl/player/196563/894ef31f-aafa-4


Przewodnicząca Pani Krystyna Zimińska stwierdziła, że w posiedzeniu Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji wzięło udział 5 radnych na ogólną liczbę 5, co zgodnie z 
ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym czyni komisję zdolną 

do uchwalania prawomocnych opinii i wniosków. 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 13/2022 z dnia 29 marca 2022 roku 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Zimińska zwróciła się do radnych z zapytaniem 
czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku pytań i uwag 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 
Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 13/2022 z dnia 29 marca 2022 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 

Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Dorota Szustak, Krystyna Zimińska, Mariusz 
Żabiński 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  
w Radoszycach protokół w głosowaniu jawnym, w obecności 5 radnych przyjęła 

jednogłośnie 
 
3. Przyjęcie porządku obrad 

 
Z uwagi na to, że radni otrzymali wcześniej porządek obrad Przewodnicząca nie 

dokonał jego odczytania. 
 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 13/2022 z dnia 29 marca 2022 roku 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Rozpatrzenie petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej 

5. Opracowanie opinii 
6. Sprawy różne 

7. Zakończenie posiedzenia 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Dorota Szustak, Krystyna Zimińska, Mariusz 

Żabiński 
 



Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji porządek obrad 
przyjęła jednogłośnie. Przystąpiono do jego realizacji. 

4. Rozpatrzenie petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady 
Miejskiej. 

 
O głos poproszona została Pani Paulina Pakuła Kierownik Referatu Promocji jako 

były opiekun Młodzieżowej Rady w Radoszycach. 
Przekazała między innymi, że Rada Gminy Radoszyce podjęła uchwałę  
Nr XX/114/2016 z dnia 27 września 2016 roku w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Gminy Radoszyce i nadania jej Statutu. Na jej podstawie Zarządzeniem  
Nr 69/2016 Wójta Gminy Radoszyce z dnia 13 grudnia 2016 roku ogłoszono 

wybory do Młodzieżowej Rady Gminy Radoszyce I kadencji . Po przeprowadzeniu 
wyborów oraz ustaleniu opiekunów Młodzieżowa Rada Gminy rozpoczęła kadencję. 
Z uwagi na fakt, iż młodzież miała po raz pierwszy styczność z działalnością 

samorządową, wójt zapewnił im kompleksowe szkolenia oraz szereg wyjazdów o 
charakterze edukacyjnym do instytucji, aby mogli bliżej poznać specyfikę pracy 

tych jednostek. Ponadto członkowie mieli okazję uczestniczyć w kongresach 
młodzieżowych rad i innych podobnych spotkaniach. Członkom Młodzieżowej Rady 
było trudno rozpocząć właściwe działania, mimo iż mieli oni dużą swobodę w 

podejmowaniu decyzji i wszelkich inicjatyw. Z pomocą opiekunów praca zaczęła 
przyspieszać tempa, a ich zamierzone cele zostały realizowane. Były to m.in.: 

konkurs na logo, konkurs o zainteresowaniach, konkurs piosenki oraz kilka małych 
działań. Największym sukcesem był sześciomiesięczny projekt „Artistic stops – 
czyli artystyczne przystanki w gminie Radoszyce”, na który pozyskano środki 

zewnętrzne. Po zakończeniu kadencji ponownie ogłoszono wybory. Niestety 
zainteresowanie było niewielkie. Pomimo to Młodzieżowa Rada powstała. W trakcie 

trwania nowej kadencji rada podjęła również kilka inicjatyw, m.in.: konkurs 
piosenki, noc bibliotek oraz kolejny sześciomiesięczny projekt „Bookcrossing – 
uwalniamy książki”, na który także pozyskano środki finansowe. Niestety wraz z 

upływem czasu, zapał do działania sukcesywnie malał. Spotkania robocze, sesje 
odbywały się coraz rzadziej. Członkowie Młodzieżowej Rady nie wykazywali 

zainteresowania, chęci i inicjatywy do działania. Moment kulminacyjny nastąpił na 
przełomie roku 2020/2021 kiedy Młodzieżowa Rada ograniczała działania, aż 
całkowicie ich zaprzestała. Nie odbywały się żadne spotkania, sesje, członkowie 

nie wykazywali jakichkolwiek chęci do działania, aż kadencja upłynęła. Po wielu 
rozmowach z młodzieżą wysnuliśmy wnioski, iż młodzież nie jest zainteresowana 

członkostwem w Młodzieżowej Radzie, a to ona powinna w tym przypadku wieść 
prym. W związku z powyższym kolejna kadencja nie została powołana. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku uwag stwierdziła, że Komisja 
przyjęła do aprobującej wiadomości przedstawione informacje. 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Paulina Pakuła 
 
5. Opracowanie opinii 

 
W tej części posiedzenia Pani Krystyna Zimińska odczytała treść wypracowanej 

opinii w sprawie petycji stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
 



Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku uwag poddała pod głosowanie 

przyjęcie treści opinii. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krystyna Zimińska 
 

Głosowano w sprawie: 
Opracowanie opinii.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Józef Biały, Jan Kaczmarczyk, Dorota Szustak, Krystyna Zimińska, Mariusz 

Żabiński 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w obecności 5 
radnych, jednogłośnie przyjęła treść opinii.. 

6. Sprawy różne 
 
Brak wniosków i uwag 

 
7. Zakończenie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018-2023. 

 
Przewodnicząca 

Rada Miejska w Radoszycach 
 

Krystyna Zimińska 

 
 

Mariusz Żabiński ....................................... 

 

Józef Biały ....................................... 

 

Jan Kaczmarczyk ....................................... 

 

Dorota Szustak ....................................... 

 

 
 

Przygotował: Dariusz Kwiecień 
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Radoszyce, dnia 26.10.2022 r. 
 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Radoszycach w zakresie petycji w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miejskiej 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach 

dokonując analizy petycji Pana Patryka Janusza Króla odbyła posiedzenie w 

dniu 26 października 2022 roku na którym wysłuchała byłego opiekuna 

Rady Młodzieżowej w Radoszycach Panią Paulinę Pakułę i stwierdza co 

następuje. 

Rada Gminy Radoszyce podjęła uchwałę Nr XX/114/2016 z dnia  

27 września 2016 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Radoszyce i nadania jej Statutu. Na jej podstawie Zarządzeniem Nr 69/2016 

Wójta Gminy Radoszyce z dnia 13 grudnia 2016 roku ogłoszono wybory do 

Młodzieżowej Rady Gminy Radoszyce I kadencji. Po przeprowadzeniu 

wyborów oraz ustaleniu opiekunów Młodzieżowa Rada Gminy rozpoczęła 

kadencję. Z uwagi na fakt, iż młodzież miała po raz pierwszy styczność z 

działalnością samorządową, wójt zapewnił im kompleksowe szkolenia oraz 

szereg wyjazdów o charakterze edukacyjnym do instytucji, aby mogli bliżej 

poznać specyfikę pracy tych jednostek. Ponadto członkowie mieli okazję 

uczestniczyć w kongresach młodzieżowych rad i innych podobnych 

spotkaniach. Członkom Młodzieżowej Rady było trudno rozpocząć właściwe 

działania, mimo iż mieli oni dużą swobodę w podejmowaniu decyzji i 

wszelkich inicjatyw. Z pomocą opiekunów praca zaczęła przyspieszać 

tempa, a ich zamierzone cele zostały realizowane. Były to m.in.: konkurs 

na logo, konkurs o zainteresowaniach, konkurs piosenki oraz kilka małych 

działań. Największym sukcesem był sześciomiesięczny projekt „Artistic 

stops – czyli artystyczne przystanki w gminie Radoszyce”, na który 

pozyskano środki zewnętrzne. Po zakończeniu kadencji ponownie ogłoszono 

wybory. Niestety zainteresowanie było niewielkie. Pomimo to Młodzieżowa 

Rada powstała. W trakcie trwania nowej kadencji rada podjęła również kilka 

inicjatyw, m.in.: konkurs piosenki, noc bibliotek oraz kolejny 



sześciomiesięczny projekt „Bookcrossing – uwalniamy książki”, na który 

także pozyskano środki finansowe. 

Niestety wraz z upływem czasu, zapał do działania sukcesywnie malał. 

Spotkania robocze, sesje odbywały się coraz rzadziej. Członkowie 

Młodzieżowej Rady nie wykazywali zainteresowania, chęci i inicjatywy do 

działania. Moment kulminacyjny nastąpił na przełomie roku 2020/2021 

kiedy Młodzieżowa Rada ograniczała działania, aż całkowicie ich zaprzestała. 

Nie odbywały się żadne spotkania, sesje, członkowie nie wykazywali 

jakichkolwiek chęci do działania, aż kadencja upłynęła. W związku z 

powyższym kolejna kadencja nie została powołana. 

Dokonując analizy powyższych argumentów Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji doszła do wniosku, iż młodzież na dzień dzisiejszy nie 

jest zainteresowana członkostwem w Młodzieżowej Radzie a to ona powinna 

w tym przypadku wieść prym lecz oczywiście nie zamyka to drogi w 

przyszłości i na pewno będą podejmowane kolejne próby jej utworzenia 

dlatego, też uznaje petycję za bezzasadną. 

 
 

 Za Komisję 

 
 Krystyna Zimińska 

Przewodnicząca Komisji 

 
 


